
Jelgavas novada  

Uzņēmēju  konsultatīvā padome 

Protokols Nr.  9 

 

Sēdes norises laiks: 15.11.2023. pl. 15.00 

Norises vieta: Jelgavas novada dome, Ceremoniju zāle (1.stāvs), Pasta iela 37, Jelgava 

Sēdes veids - atklāta sēde 

Sēdi atklāj pl.15.00. 

 

Sēdes darba kārtība. 

1. Par Jelgavas novada pašvaldības plānotajiem pasākumiem uzņēmējiem 2024. gadā.  

2. Par Jelgavas novada uzņēmēju konsultatīvās padomes pirmo darbības gadu. 

3. Dažādi.  

 

Sēdi vada - Jelgavas novada Uzņēmējdarbības konsultatīvās padomes ( turpmāk -UKP) priekšsēdētājs 

Dainis Liepiņš. 

Sēdi protokolē - Jelgavas novada Tūrisma un uzņēmējdarbības nodaļas vadītāja p.i. Ilze Matusa 

 

Sēdē piedalās: 

Jelgavas novada Uzņēmējdarbības konsultatīvās padomes locekļi: 

1. Dainis Liepiņš –Jelgavas novada domes deputāts. 

2. Uldis Ameriks – SIA “Laflora” valdes priekšsēdētājs. 

3. Arnis Leikarts – biedrības “Jelgavas novada uzņēmēji” valdes priekšsēdētājs. 

4. Juris Lavenieks - Jelgavas novada domes deputāts. 

 

Jelgavas novada domes priekšsēdētājs Madars Lasmanis 

Jelgavas novada pašvaldības izpilddirektore Līga Lonerte 

Jelgavas novada Tūrisma un uzņēmējdarbības nodaļas vadītāja p.i. Ilze Matusa 

 

Jelgavas novada domes priekšsēdētājs Madars Lasmanis sveic UKP pārstāvjus ar pirmo darbības gadu.  

 

1. Par Jelgavas novada pašvaldības plānotajiem pasākumiem uzņēmējiem 2024. gadā: 

1.1. Jelgavas novada Tūrisma un uzņēmējdarbības nodaļas vadītāja p.i. Ilze Matusa informē 

padomes locekļus par pasākumiem, ko pašvaldība plāno organizēt uzņēmējiem 2024. 

gadā. Lai veicinātu Jelgavas novada uzņēmēju iesaisti un informētību par aktivitātēm 

Jelgavas novadā, kā arī, lai aicinātu uzņēmējus aktīvi izteikt viedokli, iesaistīties un 

diskutētu par aktuāliem jautājumiem plānots 2024. gada organizēt neformālus tīklošanās 

pasākumus novada uzņēmējiem. Iespējams sadarbībā ar Jelgavas novada uzņēmēju 

biedrību, kā arī aicināt pasākumos piedalīties Uzņēmēju konsultatīvās padomes 

pārstāvjus. Jau šajā gadā 5. decembrī plkst. 10.00 – 14.00, Elejas izstāžu zālē, Elejas  

pagastā, pašvaldība plāno aicināt uz tikšanos Jelgavas novada tūrisma nozares 

uzņēmējus, kas būs pirmā šāda veida tikšanās novada uzņēmējiem.  

1.2.D. Liepiņš izsakās, ka  atbalsta šāda veida pasākuma rīkošanu, bet iesaka tos rīkot reizi 

ceturksnī, ne biežāk. Kā arī uz šīm tikšanās reizēm aicināt uzņēmējus no to 

pārstāvētajām nozarēm. Ja kādā no pagastiem vērojama uzņēmēju aktivitāte un vēlme 

tikties, tad, var apsvērt rīkot tikšanos ar katra konkrētā pagasta uzņēmējiem.  

1.3. A. Leikarts izsakās, ka atbalsta šādu pasākumu rīkošanu uzņēmējiem. Kā arī aicina 

apsvērt priekšlikumu par “Uzņēmēju brokastīm” – tematisks pasākums katrā reizē, uz 

kuru tiek aicināti uzņēmēji, lai pārrunātu gan aktualitātes pašvaldībā, gan 

uzņēmējdarbībā. Pasākumu rosina rīkot sadarbībā ar Jelgavas novada uzņēmēju biedrību, 

kā arī rosina, ka pasākums ir ar dalības maksu, kas ir ierasta prakse uzņēmēju biedrību 

rīkotos pasākumos.  

1.4. D. Liepiņš izsakās, ka uzņēmēji jāinformē arī par pašvaldības budžetu un investīciju 

plānu, kā arī plānotajiem projektiem, kas tiks realizēti nākamā gada budžeta ietvaros, 



tāpēc rosinājums sapulces uzņēmējiem rīkot ne tikai pēc pašvaldības budžeta 

pieņemšanas, bet arī pirms uzsākts darbs pie nākamā gada budžeta – piemēram, pirms 

vasaras saulgriežiem, vai īsi pēc, jo vasara visbiežāk uzņēmējiem visaizņemtākais laiks. 

Kā arī aicina pašvaldības speciālistus apsvērt ideju par novada uzņēmēju WhatsApp čata 

izveidi, kas nodrošinātu ātrāku informācijas apriti, kā arī var nodrošināt to, ka uzņēmēji 

iesaka tās tēmas un aktualitātes, ko virzīt izskatīšanai UKP. 

1.5. J. Lavenieks izsakās, ka līdzīgi ir biedrības Zemnieku saeima biedru WhatsApp čats, 

kas lieliski noder informācijas apritei, kā arī viedokļu izteikšanai par attiecīgiem 

jautājumiem.  

 

UKP nolemj: 

1. Pieņemt zināšanai informāciju par Jelgavas novada pašvaldības plānotajiem pasākumiem 

uzņēmējiem 2024. gadā.  

2. Rosināt pašvaldības organizētajos pasākumos rast iespēju izvietot informāciju par 

realizētajiem projektiem, darbiem, kas paveikti, lai veicinātu iedzīvotāju, tai skaitā uzņēmēju, 

informētību par notikumiem pašvaldībā.  

3. Rosināt Tūrisma un uzņēmējdarbības nodaļas speciālistiem izveidot Jelgavas novada 

uzņēmēju čatu lietotnē WhatsApp, lai veicinātu ātrāku savstarpējās informācijas apmaiņu.  

 

Darba kārtības punktu slēdz. 

 

2. Par Jelgavas novada uzņēmēju konsultatīvās padomes pirmo darbības gadu. 

2.1. D. Liepiņš izsakās par Jelgavas novada uzņēmēju konsultatīvās padomes pirmo darbības 

gadu.  Pirmais darbības gads ir kā ieskriešanās gads, kad uzņēmēji apzināja iespējas, ko 

sniedz šāda institūcija. Dialogs starp uzņēmējiem un pašvaldību notiek, tas vērtējams 

pozitīvi. Instruments ir radīts, atliek to pienācīgi izmantot. 

2.2. A. Leikarts izsakās par Jelgavas novada uzņēmēju konsultatīvās padomes pirmo 

darbības gadu, ka svarīgi ir novest līdz uzņēmējam informāciju par UKP  un, kas tajā 

tiek lemts.  

2.3. U. Ameriks izsakās par Jelgavas novada uzņēmēju konsultatīvās padomes pirmo 

darbības gadu, ka svarīga ir šī saikne starp uzņēmēju un pašvaldību. Esot UKP es redzu 

“ar ko dzīvo novads”, kā arī uzsveru, cik  nozīmīgs uzņēmējiem ir pašvaldības teritorijas 

plānojums, kā arī sadarbība ar būvvaldi.  

 

UKP nolemj: 

1. Lai nodrošinātu to, ka UKP sēdēs piedalās visi astoņi tās pārstāvji, aicināt padomes 

pārstāvjus informēt par tām dienām un laikiem, kas būtu vispiemērotākais, lai turpmāk 

organizētu padomes sēdes.  

2. Rosināt nākamo UKP sēdi organizēt pēc pašvaldības 2024. gada budžeta apstiprināšanas.  

 

Darba kārtības punktu slēdz. 

 

3. Dažādi. 

Sēdi slēdz pl. 17.20 

 

Nākamās UKP sēdes norises datums un laiks tiks precizēts.  

 

 

Jelgavas novada Uzņēmēju   

konsultatīvās padomes priekšsēdētājs            /paraksts/                                    D. Liepiņš 

 

Protokolists      /paraksts/                   I. Matusa 


